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Zápis ze zasedání Školské rady dne 15.12. 2022 

 
 
Přítomni: Ing. Kornélia Gottmanová, Josef Přáda, Ing. Lukáš Procházka, Monika Dyrhon 

Štveráková, Ing. Magdaléna Koubová, Ing. Gabriela Uhlíková 

    

 

Program: 

 

1. Přivítání nového člena školské rady za zletilé žáky a zákonné zástupce nezletilých žáků  

2. Schválení změn ve školním řádu (předběžně zařazen) 

3. Různé:  

 

1. Přivítání nového člena Školské rady za zletilé žáky a zákonné zástupce nezletilých 

žáků paní Ing. Magdalény Koubové, která byla zvolena zletilými žáky a zástupci 

nezletilých žáků ve volbách dne 15. 11. 2022. 

 

2. Schválení změn ve školním řádu: 

 

Nový bod do školního řádu: 

 

Přezouvání žáků je povinné v zimních měsících, a to od 1. listopadu do 31. března 

a ve dnech, kdy je špatné počasí (déšť, sníh). Přezůvkami se rozumí čistá obuv 

výhradně používaná v interiéru školy.  

Současně je žákům zakázán vstup do atria a zahrady při souvislé pokrývce 

sněhem atd., a to z bezpečnostních důvodů.  

 

Hlasování – schválení změn: PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

 

Bod bude vložen do čl. IV za bod č. 10).   
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Nový bod do školního řádu: 

 

Účast žáků na třídnických hodinách je povinná. Svou případnou neúčast 

žáci omlouvají stejným způsobem, jako absenci na vyučování. 

 

Hlasování – schválení změn: PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

 

Bod bude vložen do čl. IX jako bod č. 9).  

 

Dále probíhala diskuze nad bodem týkajícím se problematiky nikotinových sáčků. 

Tento bod byl taktéž projednán na pedagogické poradě, avšak nebyl schválen do 

konkrétní podoby. Rada diskutovala o možných definicích, souběžně s úpravou bodu 

č. 1) v čl. IV školního řádu. Rada doporučuje škole obecnější formulaci, doplněnou 

výčtem návykových látek. Toto znění bude předsedou školské rady předloženo na 

nejbližší pedagogické poradě.  

 

3. Různé:  

Předseda školské rady a místopředsedkyně školské rady zodpověděli dotazy ostatních 

členů komise, která se týkala přijímacího řízení, kapacit pražských škol a SPŠ na 

Proseku. 

 

 

 

V Praze dne 19. 12. 2022 

 

 
zapsala: G. Uhlíková, L. Procházka 
  


